
Mil Palmeras Boulers 

Association Socio Cultural de Pensionistas de Mil Palmeras 

    

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Mil Palmeras Boulers  

2024-10-10 Mil Palmeras 

Närvarande  Ove Rydberg, ordförande, tävlingsansvarig 

Annika Tyxhén, sekreterare, vice ordförande 

Lars Kronvall, kassör 

Ewa Manderstedt, sekretariat, personalansvarig 

Peter Falk, IT-ansvarig 

Adjungerad Ulf Johansson, banansvarig 

 

 

1  Protokoll 

Dagens protokoll justeras av ordförande 

2  Föregående protokoll 

 

Några punkter återkommer under övriga frågor. 

3  Ekonomi/bank 

För närvarande har klubben 82 medlemmar men antalet ökar för varje speltillfälle. 

Ordförande har dialog med banken gällande övertagandet av klubbens konto efter 

förra ordförande. Vi kontaktar Janicce Wretman för juridisk hjälp gällande 

formuleringar. 

4  Serieföreningen 

 

Ordförande rapporterade från serieföreningens möte från den 30/9. Frågor rörande 

seriespelet och IPL togs upp.  

Avgifter för seriespelet 2025 är 20€/lag + 10€/klubb. Mil Palmeras har 4 lag i 

seriespelet vilket sammanlagt blir 90€. Detta betalas på nästa årsmöte i början av 

2025. I seriespelet finns nu 10 lag. 

IPL har utökats till 24 lag, start 28/10 och fortgår på måndagar till mitten av 

december. Avgift 20€/lag, Mil Palmeras har ett lag i IPL. 

Det pågår flera olika ligatävlingar vilket medför stora svårigheter att hitta tider och 

banor för alla. 

En mätdomarkurs planeras i höst, datum ej bestämt. 

Costa Blanca Cup spelas 2025-03-01 hos Horizonte. Alla deltagande lag spelar sina 

KM 2025-02-23, mix trippel och de tre bästa tävlar sedan i cupen. 

Costa Blanca Cup firar 25-årsjubileum 2025 och en jubileumstävling planeras till 

hösten 2025. 

 



5  Kommande händelser i höst 

 

Lady Boulen 24 oktober verkar bli en succé, många damlag är anmälda och flera 

positiva kommentarer hörs. Ordförande ordnar med lotteri, försäljning, prispengar, 

medaljer och bemanning.  

4€/person i startavgift. Inskrivning kl 09.30, spelstart kl 10.00. Birgitta Holmgren tar 

hand om registreringen i Monrad. 

Vänskapsmöte, den 24-11-03 kommer Horizonte till oss. Mix trippel. Eva M. håller i 

bemanningsfrågan. 

Rosaledas vänskapsmöte hos oss blir till våren 2025. 

Mil Palmeras KM: HD tisdag 24-11-05, DD torsdag 24-11-07 start kl 10.00. 

6  Banansvariga 

 

Prioritering av vilka banor som behöver repareras. Viss målning efter att gamla 

sarger bytts ut. Bana 6 behöver byta sarg på kortsida. Inom inte alltför lång tid 

behöver samtliga sarger målas.  

Banansvariga har en budget/år om 800€. Kvar för innevarande år ca 350€. 

Containern ska få ventilation.  

7  Övriga frågor 

 

-Veckovärdarnas uppgifter förtydligas och kommuniceras. Bl.a. att en av värdarna, 

eller annan vidtalad person, ska finnas på plattan under spel.  

-Hjärtstartarskåpet (som nu sitter inne i containern) flyttas till den grå stugan, 

tillsammans med själva hjärtstartaren. 

-Diskussioner gällande ”lillens” placering i förhållande till sarger har uppkommit under 

spel. Det är helt i sin ordning att ha lokala bestämmelse, vilket för vår del innebär att 

vi flyttar ut ”lillen” till minst 50cm från sargen, om den hamnat mindre än det 

avståndet från sargen. 

-Klubben kommer att kontakta kommunen med två frågor; finns möjlighet att de kan 

ge bidrag till banornas underhåll samt ge klubben ett dokument där det framgår att vi 

har bestämmanderätt över banorna och vilka tider som gäller för utomstående 

klubbars spel. 

 

8  Nästa styrelsemöte 

Onsdag 2024-10-30 kl 12.00 på Olympia 

Mil Palmeras 2024-10-12 

Vid protokollet:    Justeras:  

 

 

Annika Tyxhén   Ove Rydberg 

  


